



Lion class newsletter

August 2019

Dear parents,

Welcome to Marshall! My name is Joseph, but you can call me Joe. I've lived here in Taiwan since 1988, and have been teaching English all these years. I've taught kindergarten for the last fifteen years, and truly care that my students learn English well. My wife is from Tainan, and we have two young children, aged 7 and 9. She is an art teacher at Tuoja elementary school in Tanzi. Having my own kids has been a great experience that I can draw on to handle my kindergarten classes well. I want to reassure you that your child is in good hands, and my colleague, Jessica, and I will do our best to care for, nurture and educate him or her well.

Teacher Joseph

Reading

Reading and reviewing these short stories is fun for young children. As they listen to these interesting stories, which are read in a fun and animated way, they build a desire to participate and learn to read rather quickly. Below is a list of the books we will read in August.

August 1st-2nd: Lunch

August 5th-9th: Lunch

August 12th-16th: School

August 19th-23rd: I can See

August 26th-30th: We like to play

Phonics

These books offer a fun and interesting way for young English learners to quickly recognize the sounds of the alphabet. There are many fun rhymes and stories that keep children captivated and excited every time we open these books. I've listed the schedule of the pages we hope to get through in August.

August 1st-2nd: Pages 8-10 Syllables

August 5th-9th: Pages 8-10 Syllables

August 12th-16th: Pages 11-13 Phoneme Matching

August 19th-23rd: Pages 14-17 Phoneme Awareness

August 26th-30th: Pages 18-25 Alphabet

Core Material

These books offer fun stories related to everyday life, and introduce words that children pick up on easily and rely on using daily. Below is the schedule for August, which is focused on reviewing and memorization.

August 1st-2nd: Letter recognition: A-Z

August 5th-9th: Letter recognition: A-Z

August 12th-16th: Letter recognition: A-Z

August 19th-23rd: Letter recognition: A-Z

August 26th-30th: Letter recognition: A-Z

Conversation

This book is great conversation starter! Beginning with basic questions, this book initiates participation in basic English dialogue, introducing essential vocabulary. This book is widely used in primary school education.

August 1st-2nd: Unit 1 a dog, a cat, a duck

August 5th-9th: Unit 1 a dog, a cat, a duck

August 12th-16th: Unit 2 an apple, an egg, an ice cream

August 19th-23rd: Unit 2 an apple, an egg, an ice cream

August 26th-30th: Review

Songs and movement

This is our morning stretch and sing time. It's very important to start the day with upbeat music, big smiles and movement. Listed below are the songs your child will enjoy, and sing often.

August 1st-2nd: Walking, walking, good morning

August 5th-9th: Walking, walking, good morning

August 12th-16th: Head, shoulders, knees and toes, One two, Buckle my Shoe

August 19th-23rd: I Head, shoulders, knees and toes, One two, Buckle my Shoe

August 26th-30th: Teddy Bear, Where is thumb kin

Math

MPM is a great way to introduce Math to young learners. The images, and colors in the books and on the posters and puzzles generate instant interest, and my students are always excited when it's time for MPM.

August 1st-2nd: TG, P.01-02, TOD, P.01-02, WB, A: P.01-05 Shapes and Colors

August 5th-9th: TG, P.01-02, TOD, P.01-02, WB, A: P.01-05 Shapes and Colors

August 12th-16th: TG, P.03-04, TOD, P.01-02, WB, A:P.06-10 Numbers writing practice

August 19th-23rd: TG, P.05-06, TOD, P.03-04, WB, A: P.11-14 Numbers writing practice

August 26th-30th: TG, P.07-08, TOD, P.03-04, WB, A: P.15-18 Numbers reciting

Thematic Activity

Lion class will enjoy the weekly arts and crafts activity of the thematic lesson. They will love to think independently and create their own style of what the main theme of the week's subject matter is. The time they spend doing these activities seems essential to personal growth in their young lives. We change the themes monthly, and for August, the theme is outer space.

August 1st-2nd: Outer Space

August 5th-9th: Outer Space

August 12th-16th: Outer Space

August 19th-23rd: Outer Space

August 26th-30th: Outer Space

Physical Education

Getting outside to run and play is so important for everyone, not just kids. The enthusiasm Lion class will have for outside activity will be amazing. Staying active is what keeps us positive and healthy. And as their strength and endurance builds, the more positive and healthy they become.

August 1st-2nd: Running, jumping/stretching

August 5th-9th: Running, jumping/stretching/racing

August 12th-16th: running/jumping/stretching/balance

August 19th-23rd: running/jumping/stretching/teamwork

August 26th-39th: running/jumping/stretching/team races



Lion class newsletter

August 2019

親愛的家長你好：

親愛的歡迎來到瑪歇爾！我的名字是約瑟夫，但你可以叫我喬。我從 1988 年開始在台灣生活，這些年來一直在教英語。我在過去的十五年裡教過幼兒園，真正關心我的學生學好英語。我的妻子來自台南，我們有兩個 7 歲和 9 歲的小孩。她是潭子頭家小學的美術老師。擁有自己的孩子一直是一個很好的經歷，我可以很好地處理我的幼兒園課程。我想向你保證，你的孩子掌握得很好，和我的同事傑西卡，我會盡力照顧，培養和教育他們。

Teacher Joseph

Reading

閱讀和回顧這些短篇小說對幼兒來說很有趣。當他們聽這些有趣的故事時，他們以有趣和動畫的方式閱讀，他們建立了參與和學習閱讀的願望。以下是我們將在 8 月份閱讀的書籍清單。

8 月 1-2 日：Lunch

8 月 5 日- 9 日：Lunch

8 月 12 日- 16 日：School

8 月 19 日- 23 日：I can See

8 月 26 日- 30 日：We like to play

Phonics

這些書為年輕的英語學習者提供了一種有趣而有趣的方式，可以快速識別字母表中的聲音。每當我們打開這些書時，都會有許多有趣的押韻和故事讓孩子們著迷和興奮。我已經列出了我們希望在 8 月份通過的頁面的時間表。

8 月 1-2 日：Pages 8-10 Syllables

8 月 5 日- 9 日：Pages 8-10 Syllables

8 月 12 日- 16 日：Pages 11-13 Phoneme Matching

8 月 19 日- 23 日：Pages 14-17 Phoneme Awareness

8 月 26 日- 30 日：Pages 18-25 The Alphabet

Core Material

這些書提供與日常生活相關的有趣故事，並介紹兒童輕鬆接受並依賴日常使用的文字。以下是八月的時間表，重點是審查和記憶。

8 月 1-2 日：Letter recognition: A-Z

8 月 5 日- 9 日：Letter recognition: A-Z

8 月 12 日- 16 日：Letter recognition: A-Z

8 月 19 日- 23 日：Letter recognition: A-Z

8 月 26 日- 30 日：Letter recognition: A-Z

Conversation

這本書很棒的對話首發！從基本問題開始，本書開始參與基本的英語對話，介紹必要的詞彙。本書廣泛用於小學教育。

8 月 1-2 日：Unit 1 a dog, a cat, a duck

8 月 5 日- 9 日：Unit 1 a dog, a cat, a duck

8 月 12 日- 16 日：Unit 2 an apple, an egg, an ice cream

8 月 19 日- 23 日：Unit 2 an apple, an egg, an ice cream

8 月 26 日- 30 日：Review

Songs and Movement

這是我們早上的拉伸和唱歌時間。以歡快的音樂，大笑和動作開始新的一天非常重要。下面列出了您的孩子將喜歡的歌曲，並經常唱歌。

8 月 1-2 日：Walking, walking , good morning

8 月 5 日- 9 日：Walking, walking , good morning

8 月 12 日- 16 日：Head, shoulders, knees and toes,- One two, Buckle my Shoe

8 月 19 日- 23 日：I Head, shoulders, knees and toes,- One two, Buckle my Shoe

8 月 26 日- 30 日：Teddy Bear, Where is thumb kin

Math

MPM 是向年輕學習者介紹數學的好方法。書中，海報和拼圖中的圖像，顏色產生了即時興趣，我的學生在 MPM 的時候總是很興奮。

8月1-2日：TG, P.01-02, TOD, P.01-02, WB, A: P.01-05 Shapes and Colors

8月5日-9日：TG, P.01-02, TOD, P.01-02, WB, A: P.01-05 Shapes and Colors

8月12日-16日：TG, P.03-04, TOD, P.01-02, WB, A: P.06-10 Numbers writing practice

8月19日-23日：TG, P.05-06, TOD, P.03-04, WB, A: P.11-14 Numbers writing practice

8月26日-30日：TG, P.07-08, TOD, P.03-04, WB, A: P.15-18 Numbers reciting

Thematic Activity

獅子班將享受主題課的每週藝術和手工藝活動。他們喜歡獨立思考，並創造自己的風格，主題是本週的主題。他們花在這些活動上的時間似乎對他們年輕時的個人成長至關重要。我們每月更改主題，而對於八月，主題是外太空。

8月1-2日：Outer Space

8月5日-9日：Outer Space

8月12日-16日：Outer Space

8月19日-23日：Outer Space

8月26日-30日：Outer Space

Physical Education

到戶外跑步和玩耍對每個人來說都非常重要，而不僅僅是孩子。Lion 課程對外部活動的熱情將是驚人的。保持活躍是讓我們保持積極和健康的原因。隨著他們的力量和耐力的增強，他們變得更加積極和健康。

8月1-2日：Running, jumping/stretching

8月5日-9日：Running, jumping/stretching/racing

8月12日-16日：Running/jumping/stretching/balance

8月19日-23日：Running/jumping/stretching/teamwork

8月26日-30日：Running/jumping/stretching/team races